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Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Kásler Miklós emberi erőforrásokért felelős miniszternek

,,Milyen forrásból tudják megteremteni az önálló bölcsődét a kis önkormányzatok?"

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az országban egy friss felmérés szerint 176 egységes óvoda-bölcsőde működik, jellemzően azokban
a falvakban, ahol olyan kevés a gyerek, hogy nem töltik meg az óvodai keretszámot. Az 
intézménytípusról 2009-ben a Bajnai-kormány alatt döntöttek, hogy enyhítsék a kétéves gyermekeik
mellől a munkába visszatérő anyák gondjait. A tízezer főnél kisebb településeken lehetett
megszervezni ezt az ellátási formát, ahol a bölcsődei ellátás nem kötelező. Egy csoport maximum
húsz gyermekből állhat, s ebből legfeljebb öten lehetnek három év alattiak. Az Orbán-kormány tavaly
júniusban eltörölte ezt a lehetőséget, egy év haladékot adva az önkormányzatoknak egy új ellátási
rend kidolgozására.

Magyarország Alaptörvénye (2011. április 25.) 7. cikkében biztosított jogommal élve az egyes
házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján
kérdezem, hogy

1. A kormány milyen forrásból tervezi pótolni a felmerült többletköltségeket?
2. Tervez-e erre pályázati forrásokat biztosítani az önkormányzatoknak?
3. A tárca információi szerint az önálló bölcsődék kialakításához hány szakemberre lenne

szükség a településeken?
4. Mekkora az óvónőhiány ezeken a településeken?

Várom megtisztelő válaszát!
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